
När Anders braskar jul slaskar står det i bondepraktikan. Det här året är han ute i god tid och 

kanske blir det några varv till?? Gatorna var delvis täckta av snömodd när SPF hade årets 

sista månadsmöte. Många hade trotsat vädret så den gamla disponentvillan var som vanligt 

fylld till så gott som sista plats. 
 

Ordförande Agneta Hendrikson hälsade alla hjärtligt välkomna. Därefter gavs ordet till 

dagens gäst Ed Kahrs, patientnämndens vice ordförande.  
 

Han arbetar med olika sjukvårdsfrågor i patientnämnden. Han poängterade hur viktigt det 

är att anmäla upplevda brister inom vården. Detta för att kunna påverka så att en förbättring 

på sikt blir möjlig. Ibland fungerar inte remisserna eftersom ingen tar ansvar. Frågan skickas 

bara vidare. Det finns av den anledningen patienter som hamnar utanför systemet. Hur vi blir 

bemötta och att vi tas på allvar är a och o. 
 

Det måste också skapas system som är anpassade efter verkligheten. Alla vårdtagare kan 

exempelvis inte använda en knapptelefon. Mer tid för patienterna är givetvis ett måste. 
 

Många frågor ställdes. Några påpekade att det faktiskt fungerade bättre tidigare, kanske är 

det olika datasystem som är problemet. 
 

Ed Kahrs informerade om hur han gång på gång tar upp ungefär samma frågor. Det gäller att 

inte ge upp utan oförtrutet arbeta vidare. Han avtackades med applåder och en julblomma. 
 

 

Lite information gavs också: 
 

KPR har meddelat att mötet om Säbo är flyttat till nästa år. 

Hemtjänsten: SPF Seniorerna har tagit fram ett hemtjänstindex. Här försöker man få en 

helhetsbild av hur kommunen är på att leverera hemtjänst. Av Sveriges 290 kommuner 

hamnade Tidaholm på plats nummer 242. Ja, du läste rätt  - plats 242! 
 

Grattis till Veteranvetarna som vann matchen mot Mariestad. 18 januari blir det 

hemmamatch. Kom och var hejarklack! 
 

En härlig julsmörgås som verkligen gjorde skäl för namnet serverades till kaffet. Allt 

avlutades med en pepparkaka till påtåren. Därefter var det dragning på lotterierna. 
 

Mörkret föll tidigt ute och några minuter över fyra kom dagens huvudpersoner i ett långt 

luciatåg. Ljusa barnröster fyllde salen när de sjöng de traditionella julvisorna. Så fint och 

stämningsfullt på alla sätt! 
 

Att träna in ett Luciaprogram är inte gjort i en handvändning. Gergana Andersson och Assia 

Miteva avtackades därför med blommor och barnen fick ett kuvert med pengar att användas 

till någon aktivitet inom barnkören. 
 

Mötet avslutades och Agneta betonade då att många lägger ner ett otroligt arbete rent ideellt. 

Alla behövs! Stort tack för detta! Årets första månadsmöte går av stapeln den 15 januari 

2024. 

 

Inga Kämpe 


